
Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde (Rasmus)
a. Revisor overtagelse af regnskab

Vi stiller forslag på generalforsamlingen om at få en revisor til at
overtage vores regnskab. Det meste arbejde er omkring kontingent
opkrævning, men vi vil ikke stå model til alt den skæld ud vi får, når
vi beder folk om at betale.

b. Flytning af Als kro
Vi har flyttet generalforsamlingen til den 23/10. Så det er sidste
weekend i efterårsferien i år.

c. Klipning af hyben
Alle hyben er klippet ned den 12/3, og afventer nu arbejdsdagen.

1.

2. Status på vejene og grøfter (Kurt)
Vi prøver at Skelund pallehandel overtager vejene.
Vores veje er blevet meget bedre de sidste par år, så det er ikke fordi vi 
ikke er tilfredse med Carsten. Men Skelund er billigere.
Vi har en bunke grus liggende ved postkasserne. Det er til evt. huller i 
vejene, så man kan lappe disse.
Grøfter bliver spulet.
Forberedelse af arbejdsdagen 7/5

Indkaldelse - Rasmus laver en - Berit sender ud, og sætter 
tilmelding ind.

a.

Sprøjtning af hyben til arbejdsdagb.
Havemøbler udc.

d. Flere faste bænke
e. Male vinduer og dør på fælleshus og evt. postkasse hus
f. Tjekke stier og veje efter storm.
g. Evt. Mindre små opgaver

Mad og drikke - Kurt sørger for drikkevare, Rasmus bestiller 
mad

h.

3.

Vi fliser kun på arbejdsdagen i efteråret, men man er velkommen til at 
kontakte Erling på 40278913, og bestille ham til flisning for egne regning.

Husk at man ikke må have granris hegn rundt om sin grund. Alle grene fra 
træfældning skal fjernes.

4. Postkasser
Vi har flere postkasser der er i stykker, så vi undersøger mulighederne for
udskiftning eller reparation.

Referat	af	bestyrelsesmøde	
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